
Verksamhetsberättelse
För Sönnasjöfiber Förenin.
Verksamhetsåret 2022

Vi har haft två reparationer år 2022 och fiberföreningen har fått bekostat den ena (13.000kr)
Vi har påbörjat arbete med en förvaltningsplan och uppdatering/översyn av all
dokumentation som hör och bör finnas för föreningen.
Föreningen har projekterat för fiber till skidbacken.
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